
Årsmøte i Slevik vel  

Friedheim  

Onsdag 8. mars 2017 kl. 18.00 
 

 

 
Forslag b) 

 

Forslagsstiller: styret 

 

Bakgrunn: 

Styret i velforeningen gjorde et fantastisk stykke arbeid da de fikk kjøpt boligen 

og gitt den til lokalsamfunnet her på Slevik midt på 1970-tallet. Det har i alle år 

blitt nedlagt stor innsats og mange dugnadstimer på Friedheim. Det koster både 

kroner og tid for å ivareta et slikt hus.  

 

Det er viktig å oppgradere velhuset vårt slik at flest mulig ønsker å benytte seg 

av det! 

 

Årsmøtet har tidligere gitt styre i oppgave å jobbe for at flere skal benytte seg av 

Friedheim, både av Sleviks beboere, og andre som vil leie den fantastiske 

plassen vår. Det er også gjentatte ganger blitt oppfordret til å få flere unge til å 

bruke Friedheim. Det viser seg også gang på gang at spisesalen er for liten til å 

romme flere selskaper.   

 

 

 

Tiltak: 

I henhold til årsmøtets vedtak i 2016, om å utrede muligheten for å endre 

rominndelingen og oppgradere spisesaldelen på Friedheim, foreslår styret å 

bruke inntil 330.000 kroner på dette. 

 

Friedheim er ikke verneverdig, men vi er pliktig til å søke kommunen om 

endring/ombygging. Forslaget kan derfor kun gjennomføres dersom dette blir 

godkjent. 

 

Styret foreslår å gjøre spisesalen dobbelt så stor, ved å slå ned veggen inn til 

lagerrommet bak, og deler av kjøkkenet. 

Kjøkkendelen som forsvinner, flyttes ut til det som i dag er garderoben. 

Garderoben flyttes ut på veggen langs med trappa. 

Dette presenteres enda grundigere på årsmøtet. 



 

Maleriene på veggen skal bevares, i tillegg skal det legges nytt gulv og nytt tak i 

hele salen.  

Det er ønskelig med lik brystning i hele rommet slik det er i dag. 

 

Det er forespurt 6 byggmestere om å gi pris på arbeidet.  

 

 

Innstilling: 

 

Styret søker kommunen om lov til å bygge om spisesalen. 

Samtidig gis styret mandat til å vurdere tilbudene og velge hvilken byggmester 

som skal få jobben, som må gjennomføres innenfor rammen på 330.000 kroner. 

Jobben ønskes gjennomført ila oktober/november/desember 2017 

 

Styret ønsker å benytte seg av andre fagpersoner under vurderingen av tilbudene 

som er gitt.  

 

 

Styret i Slevik Vel  
 


